
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 23. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 319

Ørsted skriver i deres børsmeddelelse, at de fortsat ønsker at frasælge Radius. Kan mini-

steren redegøre for, hvilke konkrete planer og eller muligheder regeringen ser for et frem-

tidigt frasalg, der kan samle flertal i folketinget?

Ministeren har kritiseret Enhedslisten for at forhindre, at Ørsted kunne sælge Radius fordi

elnettet ikke er en del af Ørsted kerneforretning. Hvis ministeren ikke mener, at det dan-

ske elnet er en del af Ørsted kerneforretning, hvorfor afviste regeringen så for blot tre år

siden i forbindelse med børsnoteringen, at udskille elnettet, sådan som Enhedslisten den-

gang foreslog?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pelle Dragsted (EL).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 4. februar 2019.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pelle.Dragsted@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
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